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متن پرسش

با سلام ، در سؤال 5797 مطالب ارزنده ای خدمت سوال کننده مطرح فرموده اید. بسیار جالب بود

برای من. باید با دقت بیشتری به کلماتی که شما مطرح می کنید نظر کرد. شما با این پاسخی که به

این سوال دادید درس بزرگی به من دادید که الحق آیة االله مصباح ، آیة خدایند و باید از ایشان درس

عبرت گرفت. وای به حال من اگر "روش" خود را از امام و رهبری نگیرم. این تذکر بزرگی است برای من

و عمیقا از این که توی انتخابات ریاست جمهوری 92 شرکت نکردم پشیمان شدم با این جواب شما.

چون با غفلت از روش رهبری در امور ، انسانی با این تفکر ، تا به این حد می تواند با جریان مقابل

انقلاب همراهی کند. استاد ، یک سؤالی دارم جالب است برام بدونم پاسخ شما چیه. وقتی آقای

روحانی ، مذاکرات هسته ای را از زیر نظر شورای عالی امنیت ملی درآوردند و زیر نظر وزیر امور خارجه

قرار دادند ، چون مستحضرید که دو تن از نمایندگان رهبری در شورای عالی امنیت ملی باید روند

مذاکرات را خدمت رهبری ارائه کرده و تأد ایشان را بگیرند و آقای روحانی با این کارشان خواستند

رهبری را به کلی از نظارت بر مذاکرات هسته ای ساقط کنند و بعد هم در صحبت های خود گفتند که

مذاکرات هسته ای کاملا در اختیار بنده است . حال سوالم این است که چطور این جا، نه تنها هیچ

کدام از همان اصول گرایان انقلابی که فرمودید ، بلکه حتی آیة االله مصباح و هیچ کدام از شاگردان

معروفشان احساس خطر نکردند. امروز عصر یک ساعتی در محضر مبارک آیة االله مصباح کسب فیض

کردم ، اما دریغ از یک جمله در باب احساس خطر ایشان نسبت به مسئله ی مذکور. یعنی حتی ایشان

به احتمال یک در میلیون هم احساس خطر نکردند ؟ نظر حضرتعالی چیست ؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر نمیکنم به راحتی بتوانیم به این نتیجه برسیم که آقای روحانی برای

عبور از نمایندگان رهبری در شورای امنیت مذاکرات هستهای را به وزارت امور خارجه سپردند. شاید از

این طریق راحتتر بتوانند مانور دهند و تصمیمگیری کنند و حتما آقای روحانی از رهبری اختیار لازم را

گرفتهاند تا بتوانند فیالمجلس تصمیمگیری کنند. موفق باشید


